

**CITY OF WEST HOLLYWOOD  
RUSSIAN ADVISORY BOARD  
MINUTES FOR Tuesday, February 21, 2012**

**Community Conference Room, City Hall  
8300 Santa Monica Boulevard, West Hollywood**

**1. CALL TO ORDER** – Chair Andrey Pronin called the meeting to order at 7:05 P.M.

2. Andrey Pronin led the Pledge of Allegiance

3. Roll Call – Board Members present: Andrey Pronin, Diana Volman, Lyubov Levitan, Valentina Matiji, Larisa Danilova, Raisa Aguf, Yefim Stolyarsky. Staff Liaison Tatiana Rodzinek. Efim Kutz was absent.

4. Approval of Agenda: Diana Volman made a motion to approve agenda, seconded by Valentina Matiji.

5. Approval of Minutes of the meeting of January 17, 2012. Larisa Danilova made a motion to approve, seconded by Valentina Matiji.

**6. ITEMS FROM THE PUBLIC**

**Aleksandr Pikelny**, West Hollywood resident, spoke about Airplane Model Building class that he started in Plummer Park. Mr. Pikelny informed the Russian Advisory Board that he wrote letters to the Mayor and City Councilmembers and hadn't received any response yet. Mr. Pikelny asked for assistance

**Gamma Skupinsky**, West Hollywood resident, introduced himself and spoke about his production of opera and his Postproductions Studio "Gamma Soundworks".

**7. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**

**Andrey Pronin** asked the staff to draft a letter to the City Council and suggested that the board discuss the letter at the next meeting.

**8. UNFINISHED BUSINESS**

**8.A. RUSSIAN STYLE FESTIVAL 2012 AND RUSSIAN COMMUNITY AWARDS RECEPTION**

Russian Advisory Board members discussed the Festival of 2012. The board members discussed the definition of nominations for the Russian Advisory Board Awards and voted to replace the title "Business Award" with the "Life Achievement Award" and voted unanimously to make changes.

**8.B. INTERNATIONAL WOMEN'S DAY**

Russian Advisory Board members discussed programming for the International Women's Day.

Raisa Aguf presented the program.

**8.C. VICTORY IN EUROPE DAY**

**Russian Advisory Board** members discussed the event. Yefim Stolyarsky informed the board that the Association is planning to do their celebration on Sunday, May 13, 2012 at Crystal Restaurant. Mr. Stolyarsky suggested that the event in the park be held on Saturday, May 12, 2012 and have the same format.

**9. ITEMS FROM STAFF**

There were no items from staff

**10. PUBLIC COMMENTS**

There were no public comments


**11. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**

There were no comments

**12. ADJOURNMENT**

The Advisory Board adjourned at 8:48 PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, March 20, 2012.

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 20th DAY OF MARCH, 2012.

  
\_\_\_\_\_  
CHAIRPERSON

ATTEST:

\_\_\_\_\_  
STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД  
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ  
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 21 февраля 2011 ГОДА**

**КОНФЕРЕНЦ-ЗАЛ, МУНИЦИПАЛИТЕТ ГОРОДА  
8300 Santa Monica Boulevard, West Hollywood**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Координатор работы совета Татьяна Родзинек объявила заседание открытым в 7:03 вечера
2. Андрей Пронин читал клятву верности
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Андрей Пронин, Диана Вольман, Любовь Левитан, Валентина Матиджи, Лариса Данилова, Раиса Агуф, Ефим Столярский. Ефим Куц отсутствовал. Координатор работы совета – Татьяна Родзинек.
4. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Диана Вольман предложила одобрить повестку дня, Валентина Матиджи предложила поддержать предложение.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Лариса Данилова внесла предложение одобрить протокол заседания от 17 января 2012 года, Валентина Матиджи предложила поддержать предложение.
6. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**  
Александр Пикельный, житель города Западный Голливуд говорил о классе, который он начал вести в Пламмер Парке. Александр Пикельный сообщил, что он написал письма мэру города и членам городского совета, но ответа не получил, поэтому он снова решил обратиться в совет русскоязычной общины с просьбой помочь ему возобновить занятия.  
  
Гамма Скупинский, житель города Западный Голливуд, рассказал о себе и о постановке Оперы, а также о своей студии “Gamma Soundworks”
7. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**  
Андрей Пронин предложил написать письмо в городской совет от имени совета русскоязычной общины и обсудить его на следующем заседании.
8. **НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ**  
**8.А. ФЕСТИВАЛЬ РУССКИЙ СТИЛЬ 2012 ГОДА И ЦЕРЕМОНИЯ ВРУЧЕНИЯ НАГРАД**  
Члены совета обсудили проведение фестиваля 2012 года. Члены совета обсудили определение категорий наград совета русскоязычной общины и решили переименовать категорию “Достижения в бизнесе” в категорию “Выдающиеся успехи в жизни”. Единогласно проголосовали за внесение изменений.

## **8.В. МЕЖДУНАРОДНЫЙ ЖЕНСКИЙ ДЕНЬ**

Члены совета обсудили программу мероприятия. Раиса Агуф рассказала о составленной программе.

## **8.А. ДЕНЬ ПОБЕДЫ**

Совет обсудил проведение мероприятия. Ефим Столярский сообщил совету, что ассоциация планирует свой праздник в воскресенье, 13 мая 2012 года в ресторане Кристал. Господин Столярский предложил провести торжественную церемонию в парке в Субботу, 12 мая 2012 года в формате предыдущего года.

## **9. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ**

Сообщений не было

## **10. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**

Комментариев не было

## **11. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ**

Комментариев не было

## **12. ЗАВЕРШЕНИЕ**

Заседание было завершено в 8:48 вечера. Следующее заседание состоится в регулярно назначенное время во вторник, 20 марта 2012 года.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 20 марта 2012 ГОДА.

  
\_\_\_\_\_  
ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:

\_\_\_\_\_  
СОТРУДНИК ГОРОДА